

### **From the Pastor's Desk**

"[T]he light came into the world, but people preferred darkness to light, because their works were evil." (John 3:20)

In today's gospel reading we learn that, while everyone is invited to share in Christ's saving work, there will be those who choose to reject this offer of life.

We are told that people reject this offer of life because they prefer to engage in activity that goes against God's life and the teaching of Christ.

People can fall into darkness by being more concerned about serving themselves through idols and illusory goods than about serving God, who offers us authentic happiness and fulfillment.

As we know, we have all, at times, rejected the light of Christ to some degree. Only Christ and his mother always remained completely in God's ways. They were free of any sin.

To our unmerited fortune, God always offers us his abundant and ineffable mercy: allowing us to accept his offer of eternal life by returning to the light, to the way of Christ, when we have sinned and gone into darkness.

**We can always return to God's light through the Sacrament of Reconciliation, where Christ offers his mercy and healing to all who are contrite.**

Our return from darkness and into the light of God is so important that the Church requires us to receive the **Sacrament of Reconciliation** at least once a year, preferably near Easter.

This Lent the parish will provide **individual confessions** to all who would like to receive the Sacrament of Reconciliation on **Tuesday, March 12<sup>th</sup>, at 7:30pm at St. Louise de Marillac Church**. There will be several priests available, some who are bi-lingual.

Please join us at our **Lenten Mission Monday to Wednesday, March 11-13, at 7pm**. And, on Tuesday, March 12<sup>th</sup>, receive God's healing and mercy through the Sacrament of Reconciliation.

-Fr. Brian Kean

### **Desde el escritorio del pastor**

"[L]a luz vino al mundo, pero los hombres prefirieron las tinieblas a la luz, porque sus obras eran malas". (Juan 3:20)

En la lectura del evangelio de hoy aprendemos que, si bien todos están invitados a participar en la obra salvadora de Cristo, habrá quienes decidan rechazar esta oferta de vida.

Se nos dice que las personas rechazan esta oferta de vida porque prefieren participar en actividades que van en contra de la vida de Dios y las enseñanzas de Cristo.

Las personas pueden caer en la oscuridad si se preocupan más por servirse a sí mismas a través de ídolos y bienes ilusorios que por servir a Dios, que nos ofrece auténtica felicidad y plenitud.

Como sabemos, todos, en alguna ocasión, hemos rechazado la luz de Cristo en algún grado. Sólo Cristo y su madre permanecieron siempre completamente en los caminos de Dios. Estaban libres de cualquier pecado.

Para nuestra inmerecida fortuna, Dios nos ofrece siempre su abundante e inefable misericordia: permitiéndonos aceptar su oferta de vida eterna volviendo a la luz, al camino de Cristo, cuando hemos pecado y nos hemos adentrado en las tinieblas.

**Siempre podemos volver a la luz de Dios a través del Sacramento de la Reconciliación, donde Cristo ofrece su misericordia y curación a todos los contritos.**

Nuestro regreso de la oscuridad a la luz de Dios es tan importante que la Iglesia requiere que recibamos el **Sacramento de la Reconciliación** al menos una vez al año, preferiblemente cerca de Pascua.

Esta Cuaresma, la parroquia proporcionará confesiones individuales a todos los que deseen recibir el Sacramento de la Reconciliación el **martes 12 de marzo a las 7:30 p.m. en la iglesia St. Louise de Marillac**. Habrá varios sacerdotes disponibles, algunos de ellos bilingües.

Únase a nosotros en nuestra **Misión de Cuaresma de lunes a miércoles, 11 al 13 de marzo, a las 7 p.m.** Y, el martes 12 de marzo, recibe la sanación y la misericordia de Dios a través del Sacramento de la Reconciliación.

-P. Brian Kean